
Årsmelding 2012 
 

 

 

 

Styret: 
Leder:  Johannes Rosvold 

Nestleder: Bjørn Stian Hojem 

Sekretær: Anita Prestmo 

Kasserer: Grethe Dyrstad 

Styremedlem og VO-leder: Lars Gunnar Marken 

Varamedlemmer: Aud Segtnan, Joar Aksnes, Grethe Hallem, Per Hårnes, Dagfinn Dahl og 

Brita Kleven Thorsvik 

 

Revisorer:   Jarle Benum, Johannes Overmo 

Valgkomité:  Joar Aksnes, Grethe Hallem og Ole Petter Ingebrigtsen 

 

 

Medlemmer: 
Pr. 31.12.12 var det 31 medlemmer i lokallaget hvorav 2 nye i 2012.  Av disse var det 1 som 

ikke hadde betalt for 2012.  Pr. 31.12.11 var det 34 medlemmer og 5 som ikke hadde betalt i 

2011. 

 

 

Økonomi: 
Inntektene i 2012 ble totalt kr 15 901.  Utgiftene var totalt på kr. 20794,50.  Underskuddet ble 

på kr 4893,50, som dekkes av innsparte midler.  Noe av valgkamputgiftene fra 2011 ble ført 

på regnskapet for 2012 på grunn av sen fakturering.  Laget har 3 aksjer i LL Intrøndelag som 

gir jevnlig utbytte. 

 

Politiske organer: 
Disse representerte Venstre i 2012: 

Kommunestyret:  Brita Kleven Thorsvik og Johannes Rosvold fortsetter.  

Vararepresentantene: 1. Grethe Dyrstad  2. Maj Brit Slapgaard Larsen  3. Ingunn 

Leirset  4. Nils Georg Leirset  5. Anita E Gjersvik Prestmo 

 

F.Sk:  1. vara: Brita.  3. vara: Johannes R  

Plan/Samfunn: Johannes R  2. vara: Anita Prestmo. 

Menneske/Livskvalitet: 1. vara Brita.  3. vara: Bjørn Stian Hojem  

Samkom.: Johannes R.  2. vara: Brita  

Kontrollkomiteen: Lars Gunnar Marken, leder. (Fritatt i høst pga. flytting) 1. vara: Nils 

Georg Leirset 

KS: 3. vara: Brita  

 

Rådet for funksjonshemmede: Anita Prestmo 

Skatteutvalg: Joar Aksnes 

Eldrerådet: Brita KlevenThorsvik  Vara: Johannes Overmo 

Stiftelsen Stiklestad Museum: Maj Brit Slapgard Larsen 

Overskattetakstnemnd for eiendomsskatt: Joar Aksnes  Vara: Johannes Overmo 

http://www.venstre.no/nordtrondelag/verdal


Møtevirksomhet: 
Åpent møte den 26.01 om Sentrumsutviklingen hvor Rudolf Holmvik orienterte om 

mulighetsstudien for Verdal sentrum, utarbeidet av arkitektfirmaet Snøhetta. Etter møtet ble 

det avholdt årsmøte. 

 

23.08  Medlemsmøte vedr. nominasjon til stortingsvalget 

 

Åpne gruppemøter.  Det er invitert til åpne gruppemøter før alle kommunestyremøtene 

Avholdt i alt 10 møter (marsmøtet ble avlyst).  Møtene bekjentgjøres via email og på 

hjemmesiden. 

 

Det har vært 4 styremøter i 2012. 

 

 

Deltakelse i møter i kommunen/utenfor kommunen: 
 9-10.02 Dialogseminar ISK, på Snåsa. Brita møtte. 

 10-11.02 Fylkesårsmøte i Verran. Dagfinn Dahl, Jarle Benum, og Johannes møtte. Lars 

Gunnar Marken møtte som fylkessekretær, og Brita som styremedlem i NT-Venstre. 

 24.03. Lokalpolitisk nettverk i Trondheim. Johannes møtte. 

 13.04 – 15.04 Landsmøte.  Brita var utsending. 

 24.04. Ungdomskonferansen på Stiklestad. Grethe møtte. 

 05.06. Brita deltok på en vannkonferanse i regi av Naturvernforbundet på Fætten. 

 28.09. Brita deltok på Offisiell åpning av nyskolen og på seminar om skole og samfunn. 

 29.09 Grethe deltok på guidet tur/informasjonsmøte om Tromsdalen. 

 27.10 Nominasjonsmøte og lokalpolitisk nettverk Steinkjer. Grethe Dyrstad, Randi 

Kvernmo, Brita og Johannes møtte. 

 06.11 Møte i Pensjonistforbundet om eldreomsorg.  Brita møtte som gruppeleder i 

Venstre. 

 07.11 Johannes Overmo fikk tildelt Kongens fortjenestemedalje.  Hans politiske 

engasjement var også en liten del av begrunnelsen. Brita deltok og overrakte gave fra 

Verdal Venstre. 

 

Annet: 
Fra 1. januar ble Lars Gunnar ansatt som fylkessekretær, men sluttet da han flyttet til Vikna i 

august.  Da Lars Gunnar ble sekretær rykket Brita opp som fast medlem i styret for Nord-

Trøndelag Venstre.  F.o.m. fylkesårsmøtet ble hun innvalgt som fast medlem. 

Brita ble valgt som nr. 10 på stortingslista for Venstre, Lars Gunnar som nr. 11. 

Deler av Utkastet til Stortingsprogram har vært drøftet på flere åpne gruppemøter og det ble 

innsendt noen forslag til endringer. 

 

Johannes Rosvold, Anita Prestmo, Bjørn Stian Hojem, Grethe Dyrstad, Joar Aksnes. 

 

 

 

 

 

 



 

Politisk årsmelding: 
 

Forslag i K.styret/Plan og Samfunn/Samkommunestyret: 
 27.02  K.st. Forskrifter barnehager.  Venstre foreslo at også Verdal skulle bruke 

Komunaldep. retningslinjer for utregning av tilskudd.  (11 stemte for) 

 26.03  K.st. Boliger for midlertidig innleid arbeidskraft.  Felles forslag fra opposisjonen 

om ny reguleringsplan før det tas stilling til varige utleieboliger på industriområdet. (Mot 

1 stemme, ordføreren)  

 25.06  K.st. Budsjettrevisjon.  Opposisjonen samlet eg om et forslag om å øke 

barnehagebudsjettet med 2 mill.  Nedstemt av Ap og KrF., (17 for, 18 mot) 

 29.10  K.st. Vindkraft.  Venstre hadde et felles forslag sammen med H, Sp og SV som 

avviste konsekvensutredning og hvor vi ønsket en samla plan først.  AP, Krf, 1 H og 1 fra 

FrP stemte imot. 

 20.11  Plan og Samfunn. Tromsdalen.  Forslag om mer utredning.  Da det ble nedstemt 

forslag om at alternativet om underjordisk drift skulle bli med på høring. (Kun 1 V) 

 26.11  K.st. Veg, bane Trondheim – Steinkjer.  Venstre foreslo at et ved valg av traseer 

ble foretatt en grundig vurdering bl.a av jordvern, arealbruk og klimautslipp. (10 stemte 

for)   

 17.12  K.st. Budsjett og økonomiplan. Stilte fellesforslag sammen med SP, H, FrP og SV. 

I alt 11 forslag.  Venstre framførte tallforslagene og Marit Vold verbalforslagene. 

Gjennomslag for kun to forslag.  Et om læringsutbytte i skolen samt at et forslag om 

frivllighetssentralen ble oversendt formannskapet. 

 

 

 

 

Interpellasjoner/spørsmål til ordføreren/administrasjonen: 
 31.01  Spørsmål til ordføreren.  På bakgrunn av at Samkommune sannsynligvis blir 

lovfestet våren 2012, spurte vi om det nå arbeides med å få flere områder inn i 

Samkommunen.  

 20.03  Spørsmål til administrasjonen i Plan og samfunn fra Johannes, vedr. stenging av 

krysset Fættavegen og E6. 

 26.03  Felles interpellasjon fra opposisjonen vedr. samarbeid med Levanger kommune om 

lokalisering av ferdigbehandla pasienter. 

 26.03  Spørsmål vedr. minstepensjonister og andre med svak betalingsevne om mulighet 

for fritak/reduksjon av eiendomsskatt. 

 25.06  Venstre sendte inn spørsmål til ordføreren om utskrivingsklare 

pasienter/Institusjonsplasser for eldre.  (Ved en feil ble det ikke besvart) 

 30.08  Eldres råd.  Brita ba om en orientering om bygging av boliger for demente.  Ble 

lovt en slik orientering på neste møte. 

 24.09  Interpellasjon om SFO-ordningen.  Sendt formannskapet for videre behandling. 

 26.11  Spørsmål til ordføreren om ubrukte midler til Bolysttiltak. 

 

 

Oppslag i aviser: 
 07.02  Verdalingen.  Årsmøtets uttalelse om barnehager kom på trykk. 



 07.02.  Verdalingens nettutgave.  Stort oppslag om Venstre og barnehagene. 

 08.02  Trønderavisa.  Uttalelsene fra årsmøtet om NorFraKalk og om barnehagene ble 

presentert. 

 14.02 Verdalingen/Replikk på 3. sida i Trønderavisa:   Innlegg fra Brita ”Underlige 

beskyldninger fra ordføreren i Verdal”. Et tilsvar på et innlegg fra ordføreren den 09.02 

vedr. barnehager. 

 01.03  Verdalingen og Trønderavisa.  Uttalelse fra årsmøte om Boligmangel. 

 10.03 Verdalingen/12.03 Trønderavisa: Leserinnlegg om Eiendomsskatt 

 26.06  Verdalingen.  Spørsmålet vi skulle stille om utskrivingsklare pasienter ble referert i 

avisen. 

 30.06 Verdalingen omtalte på lederplass Venstres spørsmål og utskrivingsklare pasienter 

og institusjonsplasser for demente. 

 13.09  Verdalingen. Interpellasjon om SFO-ordningen (kst. 24.09) ble gjengitt i sin helhet 

i avisen 

 13.09  Trønderavisa.  I et oppslag om vindmøller ble ordføreren og Brita spurt om hva de 

mente om utbyggingsplanene i Verdalsfjella. 

 22.09  Verdalingen.  Oppslag om dagtilud for demente.  Alle partier ble spurt om 

synspunkter.  Brita svarte for Venstre. 

 27.09  Verdalingen.  Brita hadde et innlegg med overskriften ”Ja vel, herr ordfører”.  

Gjaldt interpellasjonen om SFO-ordningen og behandlingen i kommunestyret. 

 25.10  Trønderavisa/ 27.10 Verdalingen.  Innlegg fra Brita:  ”Vindkraft – bit for bit?” 

 30.10  Trønderavisa.  Referat fra kommunestyret om vindkraft, hvor Venstre fikk mye 

plass som forslagsstiller for fellesforslag fra opposisjonen (- FrP). 

 21.11  Trønderavisa.  I referatet fra Tromsdalssaken, fikk Venstre stor plass som eneste 

representant som var skeptisk. 

 24.11  Verdalingens nettutgave.  Oppslag på bakgrunn av Venstres spørsmål til ordføreren 

om Bolysttiltak. 

 01.12  Verdalingen.  Sammenfatning av oppslag på nettutgaven om Bolysttiltak og 

uenighet mellom ordfører og Brita. 

 20.12  Verdalingen.  Leserinnlegg fra kst-gruppa ”Kommentarer til budsjettmøtet i Verdal 

kommunestyre” 

 20.12  Verdalingens leder. Kommenterte budsjettdebatten hvor bl.a Brita ble sitert fra 

budsjettdebatten i 1986 og fra debatten i år. 

 

 

 

Annet: 
Brita har vært gruppeleder og har hatt ansvaret for Månedsrapportene.  Dette året er de kun 

sendt medlemmer i Venstre, men f.o.m. i år også lagt på hjemmesiden. 

 

Vi har prøvd å bruke hjemmesiden aktivt og i tillegg lagt alle leserinnlegg dit, spørsmål til 

ordføreren o.a. Oftest er dette også delt på Facebook. 

 

 

Verdal, den 07.01.2013 

 

Johannes Rosvold 

Brita Kleven Thorsvik 

 


